
Referat af bestyrelsesmøde i afd. 27 den 2. august 2021 
Afbud: Aage 
 

 
Dagsorden 

 

 
Referat 

Siden Sidst 
1. I forlængelse af Markvandringen 
2. I forlængelse af  bygningsgennemgangen 

 

 
1. Vi mangler stadig nogle svar fra Stina, 
2. Skurdøre er nu malet, lys ved 

gennemgang monteret, vi afventer 
omkring spejle. 

Er der noget vi skal arbejde med? 
 
 

 
 

Evt. arrangementer 
1. Afdelingsmødet 
2. Herunder budgettet 

 

 
1. Dagsorden gennemgået og roller fordelt 

mht. det praktiske. 
2. Vi gennemgik budgettet, og vi vil til afd. 

mødet spørge Heidi om hvorfor 
prioritetsydelserne stiger, snak om 
langtidsbudgettet. 

Henvendelse fra beboerne 
 

 
 

Evt. 
 

Det var en god sommerfest, og de flinke folk i 
driften reddede vores teltstænger. Vi siger tak til 
alle der deltog. 
 

 
Næste møde bliver fredag d 1/9 kl 10 hvor vi kun skal snakke afdelingsmøde, 
derfor er det ikke åbent for beboere 


